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وزیر صنعت،  معدن و تجارت: مدیر عامل شرکت مترو تهران:
اعتبار هشت هزار میلیاردی 

برای ۳ خط مترو
ایران در پی توسعه 
انرژی های پاک است

سرمقاله خبر
مهمان ده سال بعدت جور شد 

احسان جان!
هومن جعفری

1.حضور زنان در ورزشگاه آزادی برای 
تماشای بازی تیم ملی والیبال ، اتفاق بسیار 
شیرینی بود که مانند بسیاری از تصمیمات 
اینگونه با شیرینی حداقلی همراه شد.حضور 
خانم های دستچین شده برای نشستن در 
صندلی های ورزشگاه اتفاق بسیاری تلخی 
است.مگر ما نیازمن آن هستیم که اتحادیه 
نیازمند  ما  مگر  بدهیم؟  فریب  را  جهانی 
آنیم که از خانم ها استفاده ابزاری بکنیم؟ 
حالا که قرار بوده 300 تماشاگر خانم در 
می  فروشی  بلیت  بیابند  ورزشگاه حضور 
نه  دادید  می  راه  را  طرفدارها  و  کردید 
خودی ها را! مگر به مردم اعتماد ندارید؟ 
اعتماد  جامعه  عادی  های  خانم  به  مگر 
باید حتما بگردیم و در دور و  نیست که 
اطراف خودمان خانم ها را دستچین کنیم؟ 
در حال ارسال چه پیامی به مردم هستیم؟ 

اینکه به زنان جامعه خود اعتماد نداریم؟
واقعا  شنیدنش  که  آمد  خبری   .2
ای  طایفه  های  درگیری  در  بود.  تلخ 
به صورت کامل تخریب شد  یک روستا 
چرا که طرفین از تسلیحات های مدرن 
جنگی استفاده می کردند! این درگیری 
در منطقه باغملک رامهرمز صورت گرفته 
هنوز  وسط  این  داشته!  هم  تلفات  و 
ام  نتوانسته  را  تخریب کامل یک روستا 
هضم کنم! یعنی چی تخریب کامل یک 
مسجد  و  خانه  کلی  روستا  یک  روستا؟ 
شان  دارد.همه   ... و  طویله  و  مزرعه  و 
تخریب شدند؟ مگر روستا بمباران شده؟ 
اینجاست  افتاده؟ جالب  اتفاقی  مگر چه 
اعلام  روزی  فردای  درست  این خبر  که 
ماه  برنامه  در  علیخانی  احسان  که  شد 
چند  بزرگان  از  کردن  دعوت  با  عسل 
بست!  را  ساله  ده  پرونده  یک   ، طایفه 
احسان  بعد  سال  ده  میهمان  احتمالا 
در  ای  طایفه  های  درگیری  همین  از 

رامهرمز خواهد آمد!
عسگری  علی  استعفای  شایعه   .3
مدتهاست  سیما  و  صدا  سازمان  رییس 
و  شده  پیچیده  ای  رسانه  محافل  در 
دو  سیما  و  صدا  هست.  هم  جدی  گویا 
به  نیز  را  خود  مدت  کوتاه  رییس  مین 
زودی بدرقه خواهد کرد تا نفر سومی از 
راه برسد. بزرگترین مشکل صدا و سیما 
ساختار بسیار سنگین و عریض و طویل 
آن است . کارمندان زیاد ، حقوق بگیران 
از  و دوری مطلق  و کارنکن  بازده  بدون 
دستگاه  این  با  سیما  و  روز!صدا  اتفاقات 
پیام  افزار  نرم  با  حتی  طویل  و  عریض 
نمی  هم  تلگرام  مثل  ای  ساده  رسان 
که  هر  هم  بعدی  کند.نفر  رقابت  تواند 
باشد مهمان کوتاه مدتی است اگر بدون 
تعارف نصف صدا و سیما را بیرون نکند!

پرداخت 216 هزار فقره 
تسهیلات قرض الحسنه ازدواج 

 طی سال گذشته 
توسط بانک ملی ایران

یس  و سر
بانک  بانک ها- 
در  ایران  ملی 
سال گذشته 216 
فقره   841 و  هزار 
قرض  تسهیلات 

الحسنه ازدواج پرداخت کرده است.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط 
مبلغ  کل  ایران،  ملی  بانک  عمومی 
تسهیلات قرض الحسنه ازدواج پرداخت 
شده طی سال گذشته بیش از 18 هزار و 

876 میلیارد ریال بوده است. 
نیز  جاری  سال  نخست  ماه  دو  در 
فقره   151 و  هزار   25 ایران  ملی  بانک 
تسهیلات قرض الحسنه ازدواج پرداخت 
از  بیش  تسهیلات  این  است،مبلغ  کرده 

2 هزار و 603 میلیارد ریال بوده است. 
قرض  تسهیلات  حاضر  حال  در 
زوجین  از  یک  هر  برای  ازدواج  الحسنه 

مبلغ 100 میلیون ریال است.

ثبت رکورد تولید شمش در 
فولاد خوزستان

سرویس اقتصادی- شرکت فولاد 
خوزستان سال گذشته با تولید 3 میلیون 
رکورد  فولادی  شمش  تن  هزار   600 و 
این  اندازی  راه  ابتدای  از  سالیانه  تولید 

شرکت را به ثبت رساند.
روابط  از  نقل  به  امتیاز  گزارش  به 
و صنایع  معادن  توسعه  عمومی سازمان 
شرکت  این  )ایمیدرو(،  ایران  معدنی 
خود   13۹5 سال  عملکرد  گزارش  در 
 3 به  تولید  افزایش  برنامه  از  همچنین 
سال  پایان  تا  تن  هزار   700 و  میلیون 

جاری خبر داد.
تولید شمش فولادی این شرکت از 
3 میلیون و 43۹ هزار تن در سال 13۹4 
سال  در  تن  هزار   700 و  میلیون   3 به 
 6  .7 رشد  از  که حاکی  می رسد   13۹6

درصدی در این دوره 2 ساله است.
هزار   8۹۹ و  میلیون  یک  صادرات 
تن شمش فولادی به ارزش 630 میلیون 
دلار و ثبت رکورد صادرات محصولات و 
رشد 50 درصدی ارزش نسبت به سال 
13۹4 از اقدامات مهم در حوزه صادرات 
میزان   ۹4 سال  است.  شرکت  این 
صادرات شرکت فولاد خوزستان به یک 

میلیون و 364 هزار تن رسیده بود.
 448 با  صادرات  میزان  بیشترین 
هزار و 81۹ تن به کشور تایلند و سپس 
اردن،  امارات،  کشور های  به  ترتیب  به 
بنگلادش،  مصر،  برزیل،  تایوان،  عمان، 
اندونزی، ترکیه، کانادا و هند بوده است.

هشدار وزیر نیرو برای خاموشی امسال

قیمت آب و برق باید واقعی شود

بر اساس تفاهم نامه بین آسمان و بوئینگ

خرید 6۰ هواپیما از بوئینگ نهایی شد

افزایش  دلیل  به  گفت:  نیرو  وزیر 
دمای هوا در برخی شهرهای کشور، پیک 
افزایش 10 درصدی نسبت  با  مصرف برق 
بوده  روبرو  گذشته  سال  مشابه  مدت  به 
است، بنابراین از مردم می خواهیم همچون 
برق،  مصرف  مدیریت  با  گذشته  سال های 
وزارت نیرو را در خدمات رسانی بهتر یاری 

کنند.
چیان  چیت  حمید  ایسنا،  گزارش  به 
خانه  تصفیه  از  برداری  بهره  آئین  در 
پردیس در جمع خبرنگاران  فاضلاب شهر 
برای  مالی  منابع  تامین  اینکه  به  اشاره  با 
پروژه های صنعت آب و برق از مهم ترین 
اولویت های وزارت نیرو در دولت دوازدهم 
است افزود: فناوری های صنعت آب و برق، 
پیمانکاران  تجهیزات،  سازنده  های  شرکت 
و مشاوران صاحب صلاحیت و دانش فنی 
لازم در کشور موجود است و تامین منابع 
مالی می تواند جهشی را در صنعت آب و 

برق کشور به ارمغان بیاورد.
در  بخواهیم  اگر  اینکه  بیان  با  وی 
مردم  به  شده  ارائه  خدمات  سطح  ارتقای 
نباید  باشیم،  توجهی  قابل  جهش  شاهد 
فقط به منابع دولتی که روز بروز در حال 
کرد:  اظهار  باشیم  متکی  است  کاهش 
از سرمایه بخش خصوصی داخلی  استفاده 
و طرح های فاینانس خارجی و سرمایه گذ 

اری های این بخش می تواند سریع تر ما را 
به اهدافمان برساند

کار  این  لازمه  داد:  ادامه  نیرو  وزیر 
جوابگوی  فعالیت  آن  خود  که  است  این 
ها  گذاری  سرمایه  این  اقساط  بازپرداخت 

باشد.
چیت چیان در خصوص گذر از پیک 
از پیک سال  تابستان تصریح کرد:  مصرف 
مگاوات  هزار   2 حدود  امسال  تا  گذشته 
کنار  در  و  شده  مدار  وارد  جدید  نیروگاه 
برای  ای  گسترده  های  ریزی  برنامه  آن 
مدیریت بار و مدیریت مصرف انجام شده تا 
در چند روزی که احتمال وقوع پیک بیشتر 

کشاورزی  صنعتی،  مصارف  بتوانیم  است 
خطر  و  دهیم  کاهش  را  برق  عمومی  و 

خاموشی را پشت سر بگذاریم.
کارهایی  مجموعه  به  اشاره  با  وی 
کرد  امیدواری  اظهار  است  شده  انجام  که 
های  سال  همچون  نیز  امسال  تابستان 

گذشته بدون خاموشی سپری شود.
درجه  افزایش  به  اشاره  با  نیرو  وزیر 
و  کشور  شهرهای  برخی  در  حرارت 
پیک  از  برق  مصرف  درصدی   10 افزایش 
خواست  مردم  از  تاکنون،  گذشته  سال 
مدیریت  با  گذشته  سال های  همچنان  که 
را در خدمات  نیرو  برق، وزارت  در مصرف 

رسانی بهتر یاری کنند.
بخواهیم  اگر  داد:  ادامه  چیان  چیت 
از  را  برق  مصرف  افزایش  درصد   10
کنیم  تامین  جدید  های  نیروگاه  طریق 
تابستان  تا  گذشته  تابستان  از  بایست  می 
امسال 7هزارو 600 مگاوات نیروگاه جدید 
مالی  منابع  نیازمند  و  کردیم  می  احداث 
زیادی بودیم در حالیکه ما با احداث 2 هزار 
مگاوات نیروگاه جدید توانستیم این کمبود 

را جبران کنیم.
اینکه  به  توجه  با  گفت:  نیرو  وزیر 
صنعت آب و برق این امکان را دارد تا برای 
منابع  به  اتکا  فعالیت های خود  تمام  انجام 
که  است  لازم  برساند،  صفر  به  را  دولتی 
هزینه خدمات از مشترکان دریافت شود و 
شدن  واقعی  سمت  به  دوازدهم  دولت  در 
چیت چیان  حمید  برویم.  پیش  قیمت ها 
دولت  پذیرش  شرط  به  اینکه  بیان  با 
برق  و  آب  قیمت های  شدن  منطقی  برای 
می توان خدمات وسیعی را ارائه کرد، ادامه 
متکی  می خواهد  زمانی  چه  تا  دولت  داد: 
از فروش نفت باشد و  به درآمدهای ناشی 
با فروش نفت تصفیه خانه و نیروگاه بسازد. 
در این شرایط لازم است که از منابع بخش 

خصوصی استفاده بیشتری شود.
را  مسئله  این  اگر  داد:  ادامه  وی 
بپذیریم که وزارت نیرو می تواند هزینه های 

خود را از طریق فروش منطقی آب و برق 
را  زیادی  منابع  می توان  قطعا  کند،  تامین 
از سوی بخش خصوصی داخلی و خارجی 

جذب کرد.
چیت جیان با اشاره به اقدامات دولت 
کمک های  از  استفاده  راستای  در  یازدهم 
بخش خصوصی عنوان کرد: بیش از 6000 
که  طرح هایی  و  پروژه ها  از  تومان  میلیارد 
بود،  حاکمیتی  وظایف  جزو  آن  اجرای 
بخش  توانمند  دست  به  تدبیر  دولت  در 
نیز  مسئله  این  که  گرفت  قرار  خصوصی 

تاثیرات بسیار خوبی را در پی داشت.
به گفته وی نباید تصور کنیم که اگر 
قیمت ها کمی افزایش پیدا کند برای مردم 
مشکلاتی به وجود می آید چرا که با واقعی 
شدن قیمت های آب و برق می توان اشتغال 
زیادی را به وجود آورد همچنین می توان با 
به  فاضلاب  و  آب  بیشتر  پروژه های  اجرای 
دنبال توسعه سلامت، بهداشت، درآمد و به 

طور کلی رفاه بیشتر کشور شد.
قیمت  بحث  کرد:  تصریح  نیرو  وزیر 
خدمات که به یک مانع برای توسعه مبدل 
که  چرا  شود.  برداشته  باید  است،  شده 
می توان قاطعانه گفت که اگر به این مسئله 
یک  شاهد  دوازدهم  دولت  در  شود،  توجه 
جهش بسیار قابل قبول در فعالیت های آب 

و برق نسبت به دولت قبل خواهیم بود.

پنج درصد  با  هواپیما  برای خرید 30+30  نامه  تفاهم  امضای  دیروز 
با  آسمان  هواپیمایی  شرکت  بین  فاینانس  درصد   ۹5 و  نقدی  پرداخت 

شرکت بویینگ به امضا رسید.
بین  قراردادی  رفاه،  با حضور وزیر  امروز  بعدازظهر  ایسنا،  به گزارش 
هواپیمای  ابتدا 30  قرار شد  امضا رسید که  به  بوئینگ  و  آسمان  شرکت 
شرکت  توسط  دیگر  هواپیمای  فروند   30 تدریج  به  و   737 بوئینگ 

هواپیمایی آسمان خریداری شود.
قرارداد  امروز  این مراسم گفت:  رفاه اجتماعی در  تعاون، کار و  وزیر 
30+30 را با شرکت بوئینگ امضا می کنیم که 30 فروند قرارداد قطعی 
است و 30 فروند هم در صورت ادامه اضافه خواهد شد. 5 در صد شرکت 
بود  فاینانس خواهد  هواپیمایی آسمان پرداخت خواهد کرد و ۹5 درصد 
که رقم قابل توجهی است. خوشحالم که با این اقدام می توانیم به دارایی 
بازنشستگان اضافه کنیم و همچنین ناوگان هوایی را به نحوی شایسته ارتقا 

دهیم که بازارهای منطقه را در اختیار گیرند.
که  آسمان  هواپیمایی  شرکت  در  خوشبختانه  کرد:  تصریح  ربیعی 
در سال 13۹2  رود.  بیشتر می  تثبیت  به سمت  روز  به  روز  آن  وضعیت 
تعدادهواپیماهای پروازی 8 فروند بود و امروز به 21 فروند رسیده است. 
اند ما جزو بیشترین پروازها قرار  در آمارهایی هم که اخیرا منتشر کرده 
می گیریم. استراتژی ما نظم در آینده برای آسمان با خدمات باکیفیت تر 

خواهد بود.
وی افزود: سالانه حدود چهار میلیارد دلار شرکتهای خارجی در ایران 
بلیت می فروشند و قطعا باید تغییرات بنیادین در خطوط هواپیمایی بدهیم 

و از منطقه کسب درآمد کنیم. خطوط هواپیمایی ما هم از فروش چهار 
میلیارد دلار پیشگیری کند و هم بتوانیم از بازار منطقه استفاده کنیم و 
بخشی از درآمد کشور را از طریق انتخاب مسافر از بازار منطقه به انجام 

برسانیم.
به گفته ربیعی، مطالعات نشان می دهد هر یک فروند که اضافه می 
شود تعدادی شغل را اضافه می کن. در نظر داریم با افزایش هواپیماهای 

خود ایجاد شغل کنیم.
وزیر تعاون کارو رفاه اجتماعی در این مراسم با محکوم کردن حادثه 
تروریستی مجلس شورای اسلامی و حرم مطهر امام )ره( گفت: اگر شهدای 
حرم نبودندامروز د ولتهای تروریستی در منطقه حاکم شده بودو دنیامواجه 
با دولتهایی بود که پشتیبان تروریسم و مولد تروریسم بودند. این خدمتی 
است که جمهوری اسلامی ایران به تمام انسانها در هر جایی که مورد حمله 

تروریستها بوده اند کرده است.
وی افزود: سال 13۹2 حدود 800 میلیارد تومان آورده سرمایه گذاری 
ها برای صندوق بازنشستگی کشوی بود. در سال 13۹6 این  رقم  حدود 
3000 میلیارد تومان افزایش یافت و ما متوجه شدیم بر اساس کارآمدی 
را  حقوق  پلکانی  افزایش  و  بازنشستگان  تکمیلی  بیمه  درآمدمان،  کسب 

دنبال کنیم.
وزیر رفاه گفت: یکی از برنامه هایی که در دولت یازدهم دنبال شد 
افزایش قدرت خرید بازنشستگان است؛ به نحوی که کاهش قدرت خرید 

بازنشستگان در طی برن امه ای دنبال شود.
همچنین در این مراسم مدیرعامل شرکت هواپیمایی آسمان، در پاسخ 

به این سوال که آیا مجوز اوفک اخذ شده یا خیر، اظهار کرد: مجوز هنوز 
اخذ نشده و تا یک ماه آینده امیدواریم این اتفاق صورت گیرد.

از  گفت:  و  کرد  عنوان   2020 را  هواپیما  اولین  تحویل  زمان  علایی 
شرکت   87 توسط  دیگر  فروند   3700  ،737 بوئینگ  هواپیمای  نوع  این 
هواپیمایی درخواست شده که ما هشتادوهفتمین شرکت هستیم. لذا روند 
تحویل مقداری طول می کشد اما از سال 2022 تا 2024 کل هواپیماهایی 

که امروز قراردادهای آن امضاء شد تحویل ما خواهد شد.
بنابراین گزارش قرارداد امضای خرید هواپیما توسط شرکت آسمان 
شامل سفارش قطعی 30 فروند هواپیمای max 737 با ارزش سه میلیارد 
دلار به قیمت اعلام شده و حق خرید 30 فروند دیگر از همین نوع هواپیما 

است.
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قیمت آب و برق باید واقعی شود
هشدار وزیر نیرو برای خاموشی امسال

زیست  محیط  حفاظت  سازمان  معاون 
 45 از  نیروگاه ها  در  مازوت  مصرف  گفت: 
و  است  رسیده   درصد  هشت  زیر  به  درصد 
قصد داریم تا پایان سال ۹6 این میزان را به 

صفر درصد برسانیم. 
زیست  محیط  معاون  متصدی،  سعید 
انسانی سازمان حفاظت محیط زیست، امروز 
)شنبه، 20 خردادماه( در نشست خبری که 
شد،  برگزار  زیست  محیط  هفته  مناسبت  به 
از کاهش  گزارشی  در  بهداشت  وزارت  گفت: 
بیماری های ناشی از آلودگی هوا خبر داده که نشان می دهد فعالیت های ما در زمینه کاهش 

آلودگی هوا مناسب بوده است.
وی افزود: بر اساس این گزارش در سال ۹2 بیش از 8000 نفر به دلیل آلودگی هوا 
فوت کردند که این آمار امسال به حدود 5000 نفر رسیده است، البته 5000 نفر نیز عدد 
بالایی است، اما باید در نظر بگیریم که در هر سال 3000 نفر از این آمار کاسته شده است، 
این مسائل نشان می دهد که برنامه های محیط زیست ما به سمت مطلوبی حرکت می کند.

متصدی به اقدام های سازمان حفاظت محیط زیست در زمینه کنترل گرد و غبار اشاره 
و تصریح کرد: کامل ترین استراتژی ها و سندها و بیشترین فعالیت ها برای مبارزه با گرد و 
غبار در این دولت صورت گرفته است و نشان داده ایم که حتی می شود اثرات پدیده های 
طبیعی را نیز کاهش داد. معاون سازمان حفاظت محیط زیست عنوان کرد: 80 درصد تالاب 
هورالعظیم در این دوره آبگیری شد، نزدیک به 40 هزار هکتار کانون گرد و غبار درختکاری 
شد، در حالی  که تالاب های خوزستان را در گذشته به دلیل فعالیت های نفتی خشک کرده 

بودند آن ها را احیا کردیم و فعالیت های نفتی هم در کنار آن ها انجام شده است.
پتروشیمی ها،  تولیدی  سوخت  حذف  سوخت،  استانداردسازی  و  اصلاح  افزود:  وی 
حذف بخار بنزین، ایجاد سیستم یکپارچه معاینه فنی از جمله اقدام های دیگر ما در زمینه 

کاهش آلودگی هوا بوده است.
متصدی گفت: مصرف مازوت در نیروگاه ها از 45 درصد به زیر هشت درصد رسیده  

است و قصد داریم تا پایان سال ۹6 این میزان به صفر درصد برسد.

مصرف مازوت در نیروگاه ها تا 
پایان امسال به صفر می رسد

معاون سازمان حفاظت محیط زیست:
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